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Város Képviselő -testülete  
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 

2051 Biatorbágy, Baross Gábor utca 2/a • Telefon: 06 23 310-174 • Fax: 06 23 310-135 

E-mail: hivatal@biatorbagy.hu • www.biatorbagy.hu        Iktatószám: TO-122/14/2013 

 

JEGYZŐKÖNYV 

Készült: Biatorbágy Város Képviselő-testülete Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 
2013. szeptember 18-án, 15:00 órakor, a Városházán megtartott üléséről. 

Jelen vannak: Sólyomvári Béla, elnök 
 Koleszár Kázmér, bizottsági tag  
 Bartha Lajos, bizottsági tag 
 
 Tarjáni István, polgármester 
 Szakadáti László, alpolgármester 
 Dr. Kovács András, jegyző 
 Dr. Révész Zoltán, aljegyző 
 Czuczor Orsolya, pénzügyi osztályvezető 
 Dobosy Gáborné, Beruházási és Vagyongazdálkodási osztályvezető 
 Bechler Gyula, Német Nemzetiségi Önkormányzat képviseletében 
 Szádváriné Kis Mária, Biatorbágyi Faluház, igazgató 
 Zsichla Gergely jegyzőkönyvvezető 
 

Távolmaradását előre jelezte: 

Dr. Kelemen Gáspár, bizottsági tag 

Sólyomvári Béla a bizottság elnöke köszöntötte a jelenlevőket. Megállapította, hogy a 
bizottság határozatképes és az ülést megnyitotta. A kiküldött meghívóhoz képes javasolta: 

Felvételre javasolja a „A vendégfogadó tér és a tájékoztató pult átalakításáról a Faluházban” 
című napirendet és első napirendként a „A kitelepítési emlékművel kapcsolatos kérdésekről”, 
másodikként a felvett új napirendet, harmadikként a „A 2014/2015 tanév 
tanteremszükségleteinek biztosításáról”, negyedikként a „A Karinthy utcai iskolaépület 
étterem és torna szoba tervezési programjáról”, ötödik napirendként „Biatorbágy, Katalin-
hegy 3078 hrsz-ú ingatlanra bejegyzett elővásárlási jog törlésével kapcsolatos kérelem” és 
hatodikként a „Közbeszerzési eljárás kiírása Biatorbágy város közútjainak téli síkosság 
mentesítési munkálatainak elvégzésére” című napirendet javasolja tárgyalni. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 fő bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a fenti 
módosításokkal együtt az alábbiak szerint fogadta el a napirend tárgyalását: 

Napirend 

1) A kitelepítési emlékművel kapcsolatos kérdésekről 

2) A vendégfogadó tér és a tájékoztató pult átalakításáról a Faluházban 

3) A 2014/2015 tanév tanteremszükségleteinek biztosításáról 

4) A Karinthy utcai iskolaépület étterem és torna szoba tervezési programjáról 

5) Biatorbágy, Katalin-hegy 3078 hrsz-ú ingatlanra bejegyzett elővásárlási jog törlésével 
kapcsolatos kérelem 
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6) Közbeszerzési eljárás kiírása Biatorbágy város közútjainak téli síkosság mentesítési 
munkálatainak elvégzésére 

7) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

8) A Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának módosításáról 

9) A polgármesteri hivatalban igazgatási szünet elrendeléséről 

10) A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő megállapodásokról 

11) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolában fizetendő térítési díj szociális alapú 
támogatásáról 

12) Hantai Simon emlékmű megvalósítására és felállítására benyújtott pályázattal 
összefüggő kérdésekről 

13) A Biatorbágy, 0309/1 hrsz. alatti ingatlannal összefüggő kérdésekről 

14) A Bethlen Gábor Alapítvány kérelméről 

15) A Biatorbágyi Általános Iskola igazgatójának kérelméről 

16) Az általános iskolai terembérletekről 
a) Az iskolai termek bérbeadásával összefüggő kérdésekről 
b) Tornaórák megtartására alkalmas helyiségek bérbevételéről 

17) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetésének első félévi 
végrehajtásáról 

18) Biatorbágy Város Önkormányzatának 2013. évi költségvetéséről szóló 3/2013. (III.01.) 
önkormányzati rendelete módosításáról 

19) A Benedek Elek óvoda vezetője illetménypótlékának meghatározásáról (zárt ülés) 

20) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság tagságával kapcsolatos kérdésekről (zárt 
ülés) 

21) Javaslattétel Pest Megye Önkormányzata által alapított kitüntetésekre, díjakra (zárt ülés) 

 

Bondar James Attila: Megköszönte a sok éves munkát. Távozását a bizottságtól 
elfoglaltságainak növekedésével indokolta. Eredményes jó munkát kívánt a bizottság 
tagjainak. 

Sólyomvári Béla a bizottság elnöke megköszönte Bondar James Attila sok éves bizottsági 
munkáját. 

1) A kitelepítési emlékművel kapcsolatos kérdésekről 

Bechler Gyula: Elmondta, hogy nagyon régóta húzódik ennek a szobornak a felállítása, 
melyhez ismételten kérik a támogató hozzájárulását. Kéri, hogy az önkormányzat két főt 
delegáljon a bizottságba. A szobrot alkotók előzetesen igényüket fejezték ki a szobor 
leendő helyének kiválasztáskori megtekintésére. 

Bartha Lajos: Milyen források állnak rendelkezésre a szobor állításához? 

Bechler Gyula: A Német Nemzetiségi Önkormányzat saját költségvetése és még 
próbálkoznak adományok gyűjtésével is. A teljes költséget 6 750 000 forintra becsüljük.  

Mester László: Nem kizárt, hogy az önkormányzatra eső összeget pályázati pénzből is 
elő lehet teremteni annak ellenére, hogy a Nemzeti Kulturális Alap kikötése között van, 
hogy politikai célzatú művek nem vehetnek részt a pályázatokban. Lévén, hogy vannak 
olyan pályázók, akik politikai témával nyertek, javasolta, hogy az önkormányzat is tegye 
meg ez irányú próbálkozásait. 
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A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy az önkormányzat lehetőség 
szerint pályázati összegből finanszírozza az emlékmű állításához szükséges rá eső 
forrást. 

 

(Bechler Gyula elhagyta a termet.) 

2) A vendégfogadó tér és a tájékoztató pult átalakításáról a Faluházban 

Szádváriné Kiss Mária: Elmondta, hogy már korábban is felvetődött egy plusz 
munkaerő beállításának lehetősége a fogadópulthoz a Faluház nyitva tartási idején túl a 
Cafe Chaplin működése alatt. Ez a többlet munkaerő alkalmazás forintosítva bruttó 1000 
forintba kerül óránként. 

Az átalakítással kapcsolatban egy esztétikus, nem a teret elzáró fogadópultot szeretne 
kialakítani. Ezen kívül nemcsak a pult átalakítása fontos, hanem az egész teret egybe 
látva, az egy egységes arculat formájában jelenne meg a látogatók előtt. 

Czuczor Orsolya: Az önkormányzat költségvetéséből már nem lehet forrást biztosítani, 
már minden keret ki van merítve. Javaslata szerint, máskor is előfordult, hogy 
túlteljesítette tervezett bevételeit az intézmény, így a bevétel teljesülése esetén 
felhatalmazást kellene adni a Faluháznak a munkák megkezdésére. 

Szádváriné Kiss Mária: Most nagyon jók a bevételeink. Szép karácsonyi ajándék 
lehetne mindenki számára az elkészült új belső. 

Czuczor Orsolya: A költségvetésben szereplő tervezett bevételeken túli összegről a 
képviselő-testület dönt – nem használhatja fel az intézmény saját hatáskörben -, de már 
kérte a bizottságot, hogy a többlet bevételek árát már most megkapja az intézmény. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a 
beruházás elkezdését a többletbevételi forrás terhére. 

(Szádváriné Kiss Mária elhagyta a termet.) 

3) A 2014/2015 tanév tanteremszükségleteinek biztosításáról 

Dobosy Gáborné: Az oktatási referens megadta helyszínenként melyik évben hány 
osztályt szeretnének indítani, mi megadtuk hány hely van. A Szily-kastélyban még 
lesznek tartaléktermek, jövőre még további csoportbontásra alkalmas termet lehet 
kialakítani, viszont a Sándor-Metternich- kastélyban csak egy termet lehet pluszban 
letenni, ott konténerre van engedélyünk. Az Oktatási Bizottság arra a következtetésre 
jutott, hogy a Szily-kastélyban a kereszt szárny kivitelezése folytatódjon és a Sándor 
kastély tervezést azonnal meg kell kezdeni. A TSZ-szárny olyan rossz állapotban van, 
hogy az csak két év múlva valósítható meg, valamint vizsgálja meg a hivatal, hogy a 
Szily-kastély raktár épületei tanteremként hasznosítható-e. 

Koleszár Kázmér: Annyiban változott a táblázat, hogy Marx Árpád igazgató úr a leendő 
két osztályt is a Szily-kastélyba vinné le. 

Sólyomvári Béla: Javasolta, hogy kezdődjön meg a Szily-kastély keresztszárny 
terveztetése, engedélyeztetése, valamint a Sándor-kastély felújítása is. 

Szakadáti László nem találja a pénzügyi szemlétet a bizottság javaslataiban. 
Véleménye szerint azt kell vizsgálni, hogy van e pénz a felújításokra, vagy sem.  

Tarjáni István: Ahhoz, hogy a Sándor-kastély tervezése elinduljon, nem csak egy 
felmérés kell a régi részre - a TSZ-szárnyra van építészeti és művészettörténeti felmérés 
is - hanem ahol jelenleg oktatás folyik oda is kell művészettörténeti kutatás. 

Sólyomvári Béla: Mennyibe kerülhet a felmérés? 
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Dobosy Gáborné: Körülbelül 3-5 millió forint, de ajánlatok még nem kértünk be. 

Sólyomvári Béla: a Szily-kastélyba a tervezési költség mennyi lehet? 

Dobosy Gáborné: A nyugati-szárny tervezési költsége 6-7 millió forint volt. 

Sólyomvári Béla: Van-e forrás ezekre? 

Dr. Révész Zoltán javasolta, hogy kérjünk be ajánlatokat és akár rendkívüli ülés 
keretében visszahozzuk és akkor már konkrét számokhoz lehet forrást keresni. 

Sólyomvári Béla: Megköszönte a tájékoztatót a kérdésben szavazás nem történt. 

4) A Karinthy utcai iskolaépület étterem és torna szoba tervezési programjáról 

Dr. Kovács András összefoglalta a korábbi bizottsági üléseken elhangzott javaslatokat. 
Az Oktatási Bizottság az étterem tervezését, kivitelezését támogatta, míg a torna szoba 
tervezését nem, hanem egy átfogó tervet kért elkészíteni a torbágyi iskola átépítésére. A 
Településfejlesztési, Mezőgazdasági és Környezetvédelmi Bizottság pedig támogatta 
mid a két rész tervezését, továbbá egy tanulmányterv elkészítését kérte az épületrészek 
beépítésére vonatkozólag – hogyan lehet beépíteni az egy hektáros iskolaterületet. 

Mester László: Ebben az évben szünet kiadásával tudták megoldani az ebédelést. 

Szakadáti László: Most a torbágyi iskola szűk keresztmetszete a megnövekedett 
létszám miatt az ebédlő és a tornaterem-igény, amikor ezek az összegek elkezdenek 
nőni, elkezdenek olyan megoldást kívánni, amely stabil, betonozott épületet kíván, akkor 
felmerül a gyanú, hogy nem olyat építünk-e – az előterjesztés szerinti 80 millió forintból 
(most értem ez alatt a kettőt együtt) – amit majd le kell bontsunk. Ezért hosszú vita után 
jutott oda a településfejlesztési bizottság is, hogy mivel az ebédeltetést két óra helyett 
két óra tizenöt perc alatt megoldják, a tornaszobát meg majd valahogy megoldják, ezért 
inkább arra koncentráljunk, hogy átfogó tervet készítsünk erre az iskolára, mert ne 
felejtsük el, hogy a közlekedés is megoldatlan alapvetően még akkor is, ha sikerült 
ideiglenesen jobb megoldást találni, de azért annak tervezetnek azt is kell tartalmaznia – 
nem kell ijedezni attól a megoldástól  ,hogyha mélygarázs, vagy ilyesmit kell kitalálni az 
iskola alá, mert nem lehet pótolni a hiányzó területet. A mostani kísérletünk egy jó 
tanulmány arra hogy tapasztalatot szerzünk belőle. De alapvetően az iskola hosszú távú 
megoldását jó lenne látni. A mostani kényszerítő elemek, az ebédlő és a tornaterem 
olyan költségeket jelenthetnek, amelyek felesleges kidobások lesznek majd mondjuk öt-
tíz év múlva. Hát ha megengedhetjük magunknak hogy valamit tíz év múlva lebontunk 
amit most felépítünk, akkor meg lehet tenni, de ha ezt a kockázatot ezt elemezzünk 
akkor lehet eldönteni, hogy mi történjen. 

Koleszár Kázmér: Mekkora ennek e költsége? 

Szakadáti László: 10-15 millió. 

Sólyomvári Béla: Nem jó az, ha koncepció nélkül bővítgetünk. 

Dr. Kovács András: A két iskola által igényelt plusz tanórák 13 és 14 tanórák hetente. 
Vannak olyan osztályok, amelyek hetente csak egyszer tudnak bejutni a tornaterembe. 
A tornaóra-számok a köznevelési törvény változása miatt heti 5 órára emelkednek. 
Átmeneti megoldásként javasolta a hivatal a bizottságok által eddig nem támogatott 
megoldást, ha viszont átfogó koncepció készül, akkor nem készül el jövőre a torna 
szoba. Ennek függvényében marad a Viadukt Sportcentrum termeinek bérlése. 

Bartha Lajos: Ekkora létszámok mellett nem látja értelmét kis termek építésének. 

Sólyomvári Béla: Mielőtt bármilyen terv készülne nekünk kell meghatározni, hogy mi a 
terv. 
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Tarjáni István: Az oktatásfejlesztési koncepcióban a torbágyi iskola bővítése benne van. 

Szakadáti László: Mindenképpen szükséges egy koncepcióterv elkészítése. 

Dobosy Gáborné: Lehet koncepcióterv, de ettől nem tud több gyerek leülni és 
tornaórára járni szeptemberben. Ha van kiváltó ok a tornára az mindenképpen jó, de 
először azt a hat konténert kell elbontani. 

Szakadáti László: A torbágyi iskola kertjét ketté lehet vágni és át kell helyezni az üres 
térbe. Ha kettévágjuk a telket a bal része üres – oda lehet építeni egy épületet - a 
konténereket át lehet szervezni a mostani üres telekre, vagy pedig azt a konténert 
máshová áttenni, vagy a gyerekeket máshová ültetni, ezek a lehetőségek. 

Dobosy Gáborné: A konténerek elbontásával, újratelepítésével és közművek 
kiépítésével akár egy tornatermet is lehetne építeni. 

Koleszár Kázmér ütemezett megoldást javasol koncepcionális módon. 

 A bizottság 1 igen 2 tartózkodás (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
támogatta csak az étterem tervezését, kivitelezését egy átfogó terv készítése mellett. 

A bizottság 2 igen 1 tartózkodás (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolja, 
hogy készüljön terv az iskolaépület hasznosítására. 

5) Biatorbágy, Katalin-hegy 3078 hrsz-ú ingatlanra bejegyzett elővásárlási jog 
törlésével kapcsolatos kérelem 

Dobosy Gáborné: A Katalin-hegyi ingatlanok nagy részénél elővásárlási jog van 
bejegyezve az önkormányzat javára, ezek ’74-es bejegyzések. Jelenleg a HÉSZ mondja 
meg, hogy mely ingatlanokra vonatkozik az út kiszabályozása. Erre az elővásárlási jogra 
nincs szüksége az önkormányzatnak. 

A bizottság 3 igen (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra javasolja a 
határozati javaslatot a képviselő-testületnek. 

6) Közbeszerzési eljárás kiírása Biatorbágy város közútjainak téli síkosság 
mentesítési munkálatainak elvégzésére 

Dobosy Gáborné: Lejárt a szerződés az előző céggel. A Pecató és a Katalin-hegy 
környékén igényként mutatkozott a napi legalább háromszori tisztítás, így ezek a plusz 
kilométerek kerültek bele a kiírásba. A korábbi kiírásban szerepel a GPS 
helymeghatározó és követés, amely bevált így a mostani kiírásban is szerepel. A többi 
műszaki tartalom marad. 

Dr. Révész Zoltán: A közbeszerzési szabályzatunkban a kiírást két fordulóban kellene 
tárgyalnia a bizottságnak és testületnek is – tekintettel a tél közeledtére – kérem a 
bizottság állásfoglalását, hogy a testület elé kerülhessen. 

Sólyomvári Béla: Ez meghívásos pályázat. Mennyi meghívott lesz? 

Dr. Révész Zoltán: A településfejlesztési bizottság ugyanazokat javasolta akiket 
legutóbb meghívtunk: Budaörsi Településgazdálkodási Kft., Lier-Trans Kft.,HULLÉ Bt. 

A bizottság 2 igen 1 tartózkodás szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadja a közbeszerzési pályázati kiírást és javasolta, hogy a képviselő-testület a 
felhívást az alábbi három társaságnak küldje meg: 

 Budaörsi Településgazdálkodási Kft. 

 Lier-Trans Kft. 

 HULLÉ Bt. 
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7) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

A bizottság megtárgyalta a napirendet, a kérdésben szavazás nem történt. 

8) A Budakörnyéki Önkormányzati Társulás társulási megállapodásának 
módosításáról 

Dr. Kovács András: Korábban már tárgyalta, de a képviselő-testület által el nem 
fogadott napirend  változatlan tartalommal kerül ismét a bizottság elé.  

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testületnek. 

9) A polgármesteri hivatalban igazgatási szünet elrendeléséről 

Dr. Kovács András: Munkaszerves és gazdaságosság szempontjából is megállja a 
helyét, hogy három napra nem nyit ki a hivatal. Így ki tudjuk adni a kollégák 
szabadnapjait és a spórolni is tudunk. 

Szakadáti László: Teljesen be van zárva a hivatal, vagy ügyelet működik? Mi a kettő 
között a különbség? 

Dr. Kovács András: Ügyfélszolgálaton ügyintézés nem történik. Ott legfeljebb 
átvesznek iratokat, érdemi ügyintézés egyébként sem folyik ott. 

Szakadáti László: Ha lenne ügyfélszolgálat mivel tudna többet adni? 

Dr. Kovács András: Azon kívül, hogy beadhatnak kérelmeket az ügyfelek, érdemi 
ügyintézés nem történik. Esetleg információkat tudnak adni. 

Szakadáti László: Javasolja, hogy a polgármester, alpolgármester, jegyző 
elérhetőségeit függesszük ki. 

Bartha Lajos javasolja, hogy utolsó zárva tartási napként legyen feltűntetve 2014. 
január 1-e. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy utolsó zárva tartási napként 
2014. január 1. legyen feltűntetve. 

10) A Boldog Gizella Alapítvánnyal kötendő megállapodásokról 

Dr. Kovács András: Az elmúlt tanévben szerződést kötött az önkormányzat az 
alapítvánnyal a támogató szolgálat igénybevételére. A szerződés lejártával új szerződés 
megkötése vált időszerűvé az idősek nappali ellátása kötelezően ellátandó feladat 
kiegészítésével. A cél, hogy az iskolában vitt gyermekeket vivő - visszafelé már üresen 
jövő autót – megfelelően kihasználjuk és így lehetőség van az idősek szállítására a 
Gizella Otthonba. Az alapítvány ezt elfogadta. A szolgáltatás díja 3 millió 300 ezer forint. 

Szakadáti László egy önkormányzati tulajdonú kisbusz beszerzését vetette fel. 

Tarjáni István: Az ellátásért fizetendő díj már tartalmazza a sofőr, üzemanyag, 
személyzet és egyéb költségek díját. Egy saját gépjárművel még nem tudjuk ellátni a 
feladatot. 

A bizottság 2 igen 1 tartózkodás szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
elfogadásra javasolja a határozati javaslatot a képviselő-testületnek. 

11) A Pászti Miklós Alapfokú Művészeti Iskolában fizetendő térítési díj szociális alapú 
támogatásáról 
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Koleszár Kázmér: Az Oktatási Bizottság ülésén elhangzott egy olyan javaslat, hogy a 
18 életévét beöltött, de még mindig középiskolai tanulók térítési díjfizetési lehetősége 
legyen megoldva. A bizottság nem fogadta el teljes egészében a szövegezést. 

Czuczor Orsolya: A különbözetet mi fizetjük. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a rendelet tervezetet a képviselő-testületnek. 

12) Hantai Simon emlékmű megvalósítására és felállítására benyújtott pályázattal 
összefüggő kérdésekről 

Mester László: A Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság ülésén megjelent a szobrot 
készítő művész, ahol a bizottság két megoldást javasolt. A pályázatként benyújtott és 
megnyert kompozíciót fogadjuk el, vagy második variációnak egy csökkentett tartalmú 
szobor megjelenést javasol. A második lehetőség a művész szerint is megvalósítható. 

Szakadáti László: Nem javasolja a szoborkompozíciót a város főterére kitenni, 
tekintettel, hogy az itteni igények még nincsenek kiforrva ennek elfogadására. 

Tarjáni István: Arról kellene most dönteni, hogy elfogadjuk-e a pályázatot vagy sem, 
nem az elhelyezésről. 

Koleszár Kázmér: Egyenlőre ne fogadjuk el a pályázatot és találjunk neki másik 
helyszínt. 

Bartha Lajos: Nem javasolta a szobrot a Fő térre kihelyezni. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a „C” határozati 
javaslatot javasolta elfogadásra a képviselő-testületnek. 

13) A Biatorbágy, 0309/1 hrsz. alatti ingatlannal összefüggő kérdésekről 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a rendelet tervezetet a képviselő-testületnek. 

14) A Bethlen Gábor Alapítvány kérelméről 

Mester László: A Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság egyetértett a kérelemben 
foglaltakkal. Hozzuk nyilvánosságra a kérelmet, jelentessük meg a számlaszámot és aki 
akar csatlakozzon hozzá. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) javasolja a 
kérelem széles körű nyilvánosságra hozatalát, hogy ahhoz bárki csatlakozhasson. 

15) A Biatorbágyi Általános Iskola igazgatójának kérelméről 

Dr. Kovács András: Az iskolának délután négy óráig kell nyitva tartania.  A Sándor-
kastélyban dolgozó portás 6 órában van alkalmazva délután fél kettőig, így nincs senki, 
aki a portán figyelné a gyerekeket. Igény merült fel egy 4 órában foglalkoztatandó 
portásra. Ez a plusz négy óra kerüljön felülvizsgálatra úgy, hogy a takarító személyzet 
időarányosan legyen meghatározva a munkaideje a hatékonyság vizsgálatával. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja a 
négy órában foglalkoztatni kívánt új portaszolgálatos munkaidejét a takarító személyzet 
időarányos átcsoportosításából oldja meg az iskola. 

16) Az általános iskolai terembérletekről 

a) Az iskolai termek bérbeadásával összefüggő kérdésekről 
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Dr. Kovács András: Az Oktatási Bizottság ülésén elhangzott, hogy elfogadja az iskolai 
tantermek bérbeadásával kapcsolatos szempontrendszert, azonban a 
kedvezményekben való döntést a polgármester hatáskörébe utalná a bizottság. 

Mester László: A Közművelődési, Ifjúsági és Sport Bizottság javaslata alapján a 
polgármester felhatalmazása 2014. január 31-ig legyen érvényes, utána ki kell dolgozni 
egy támogatási szempontrendszert, amely a nem üzleti célú tevékenységeket támogatja. 

Szakadáti László: Tartósabb megoldást sürget. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja az iskolai termek bérbeadásának szempontrendszerét azzal a kiegészítéssel, 
hogy a polgármester hatáskörébe utalja a bérleti díj alóli kedvezményeket, 
mentességeket. 

b) Tornaórák megtartására alkalmas helyiségek bérbevételéről 

Dr. Kovács András: Sikerült egyeztetni a tornaórák megtartására szolgáló helyekről a 
Viadukt Sportcentrummal – azaz óránként 3000 forintos összegért. A Biatorbágyi 
Általános Iskola igazgatója módosítást kért az igényelt hetek számának tekintetében 24-
ről 30 hétre változtatta igényét. 

Bartha Lajos: A szerződés két hónapos felmondási idővel történő megkötését javasolja. 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, hogy a kötendő szerződést két 
hónapos felmondási idővel fel lehessen mondani. 

17) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2013. évi költségvetésének első 
félévi végrehajtásáról 

Dr. Kovács András: Július 1-vel lépett hatályba a helyi adókról szóló törvény 
módosítása, amely lehetővé teszi az e-útdíj költségeinek elszámolását. Ennek 
függvényében nincs információnk arról, hogy ez mennyire érinti az adóbevételt. 

A bizottság a napirendet megtárgyalta a kérdésben szavazás nem történt. 

18) Biatorbágy Város Önkormányzatának 2013. évi költségvetéséről szóló 3/2013. 
(III.01.) önkormányzati rendelete módosításáról 

A bizottság 3 igen szavazattal (3 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) elfogadásra 
javasolja a rendelet tervezetet a képviselő-testületnek. 

19) A Benedek Elek óvoda vezetője illetménypótlékának meghatározásáról (zárt ülés) 

A bizottság zárt ülés keretében tárgyalta a napirendet. 

20) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság tagságával kapcsolatos kérdésekről 
(zárt ülés) 

A bizottság zárt ülés keretében tárgyalta a napirendet. 

21) Javaslattétel Pest Megye Önkormányzata által alapított kitüntetésekre, díjakra (zárt 
ülés) 

A bizottság zárt ülés keretében tárgyalta a napirendet. 

 

Sólyomvári Béla: Miután a bizottságnak további kérdése, észrevétele, hozzászólása, 
javaslata nem volt, megköszönte a megjelentek munkáját és az ülést 18:25-kor bezárta. 
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Sólyomvári Béla Koleszár Kázmér 
bizottsági elnök          bizottsági tag 


